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Roman Margielewski 

Radny Rady Miejskiej 

w Polanowie 

zam. Krąg40 
\ 

Krąg dnia 26.02.2019r. 

Józef Wilk 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Polanowie 

INTERPELACJA 

Występując w imieniu mieszkańców Bożenicy, Buszyna, Komorowa 

i Krągu składam interpelację w sprawie podjęcia działań przez Burmistrza i 

Urząd Miasta w Polanowie dotyczących przywrócenia kursów autobusowych 

PKS na linii Polanów- Sławno przez Jacinki i dalej przez Bożenicę i Krąg. 

Sprawa połączenia naszych miejscowości z Miastem Sławnem podyktowana 

jest wieloma czynnikami, a którymi są: 

1. Praca wielu mieszkańców tych miejscowości w Sławnie i nawet w 

Słupsku. 

2. Nauka naszej młodzieży w szkołach ponadpodstawowych w Sławnie, czy 

w Słupsku. 

3. Korzystanie z usług poradni specjalistycznych, czy leczenie w Szpitalu 

Powiatqwym w Sławnie. 

W załączeniu listy poparcia niniejszej inicjatywy przez mieszkańców 

naszych miejscowości. 
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Do wiadomości : 

1. Sołtysi Bożenicy, Krągu i Buszyna 


